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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1508 Utökade befogenheter för Tullverket

Vid riksdagens frågestund den 25 maj sa inrikesminister Mikael Damberg att 
regeringen kommer att återkomma med förslag om förändringar som ska ge 
Tullverket nya befogenheter vad gäller möjligheterna att hindra stöldligor att 
föra ut stöldgods ur landet. Det är sannerligen på tiden eftersom företagare och 
enskilda i hela Sverige dagligen drabbas av inbrott från utländska stöldligor 
som utan större hinder kan föra ut stöldgods ur landet och det faktum att frågan 
har diskuterats under en lång tid. Ministern meddelade emellertid inte när 
Tullverket kommer att få sina ökade befogenheter.

På samma sätt var det när inrikesministern lovade samma åtgärd den 14 
februari. Eftersom finansministern är ansvarig för Tullverket frågade jag henne 
då: När tänker regeringen ha en lagstiftning på plats? Finansministern svarade 
mycket undvikande. I stället för att instämma i Dambergs löfte backade 
Magdalena Andersson. Nu skulle man ”se över” hur Tullverkets befogenheter 
”skulle kunna” se ut. Regeringen ger dubbla besked i frågan. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

När kommer riksdagen att få en proposition med förslag om att ge Tullverket 
utökade befogenheter, och vilka utökade befogenheter kommer att föreslås?

………………………………………

Ingemar Kihlström (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-05
Besvaras senast
2020-06-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


